

Members' Milestones 會員里程碑

The following members have different reasons to celebrate, Congratulations!

本會向以下會員致以衷心祝賀。恭喜！



Mr Lee Wing Kee, Kelvin

The Ensign Group just celebrated its 30th anniversary. Managing Director and Fellow of HKIoD Mr Kelvin Lee is all smiles as he reminisces on his long service, having been with the company since its founding in 1986.

李永基先生

旗峰集團剛慶祝三十周年。行政總裁兼本會資深會員李永基先生在旗峰於1986年創立時便入職，當然感到欣慰。



Ir Dr Peter K K Wong

Ir Dr Peter K K Wong, Fellow of HKIoD, received a Degree of Doctor of Business Administration from the Hong Kong Polytechnic University on 12 November.

王國強博士工程師

本會資深會員王國強博士工程師於11月12日獲香港理工大學頒授工商管理博士學位。



Mr Seaman Kwok

Double happiness recently descended upon Mr Seaman Kwok, Fellow of HKIoD. On 26 August, he was appointed the first chairman of the Advisory Committee of the Corporate Compliance Centre of the Hong Kong Institute of Vocational Education (Tsing Yi). Less than two months later on 12 October, he was promoted to the post of executive director of Boardroom Corporate Services (HK) Ltd.

郭兆文先生

本會資深會員郭兆文先生最近雙喜臨門。本年8月26日，他先獲委任為香港專業教育學院(青衣)公司秘書實務中心顧問委員會的首屆主席，再於10月12日獲擢升為寶德隆企業服務(香港)有限公司的執行董事。



Dr Abril Choy

Dr Abril Choy, Associate of HKIoD, was appointed honorary legal adviser of the Hong Kong Logistics Association.

蔡鳳萍教授

本會附屬會員蔡鳳萍教授獲香港物流協會委任為榮譽法律顧問。



Mr Wai Siu Chung, Dominic

Mr Dominic Wai, Fellow of HKIoD, was admitted as a partner of ONC Lawyers in the Litigation & Dispute Resolution Practice on 9 May.

衛紹宗先生

本會資深會員衛紹宗先生於5月9日起成為柯伍陳律師事務所的訴訟及調解爭議部門合夥人。

In Memory 懷念

To the following who left us, the Institute would like to extend our deepest condolences to their families:

致下列辭世人士，本會向他們的家人致以深切慰問：



Mr Ronald Ho (1946 – 2016)

We are deeply saddened that long-serving HKIoD Fellow Mr Ronald Ho passed away peacefully on 27 November 2016. Mr Ho joined HKIoD in 1997 and served the Institute as Council Member in 1997-2011, during which he took up the role of Treasurer in 1997-2006. He will be remembered for his contribution to HKIoD and his warm friendship with those who knew him.

何猷灝先生

本會資深會員何猷灝先生於2016年11月27日辭世，本會深感悲痛。何先生於1997年成為本會會員，1997年至2011年間出任本會理事，並於1997至2006年間擔任本會司庫。我們定當銘記何先生對本會的貢獻和與我們的友誼。